
 کارگردان فیلم سینمایی »مفت بر« با اشاره به 
اینکه این فیلم با هدف سرگرم کردن مخاطبان 
ساخته شده است، ابراز امیدواری کرد که بتواند 
با حامد بهداد یک فیلم اجتماعی بسازد. به 
گزارش روابط عمومی برنامه، قسمت پنجم 
کران به میزبانی روزبه  از فصل سوم برنامه ا
رحیمی نژاد و احسان طهماسبی و حضور عادل 
ع  « و نفیسه زار تبریزی کارگردان فیلم »مفت بر
کران مدیا  کارگردان فیلم کوتاه »باغ وحش« از ا
پخش شد. عادل تبریزی در این برنامه اظهار 
کرد: با حسین فرحبخش کار نکرده بودم؛ در 
گیجگاه« ادای دین به پویا فیلم کرده بودم  «
و وی پس از دیدن این فیلم پیشنهاد کار داد. 
ح کردم و در نگارش  در نهایت ایده ای را مطر
فیلمنامه دخیل بودم و نگاهم وارد قصه شد. 
سلیقه من و حسین فرحبخش از هم دور نبود و 
« رسیدیم. وی ادامه داد:  در نهایت به »مفت بر
گیجگاه« به جریان سینما که در جامعه  در »
نهادینه شده می پردازم چون سینما از ابزار 
حیاتی مردم بوده است. تمام شور و هیجان ما 
از پویا فیلم است و مگر کسی را داریم با فیلم های 
پورعرب  ملودرام های  و  هاشمپور  جمشید 
خاطره نداشته باشد. کارگردان »مفت بر« درباره 
سینمای  با  منتقدان  برخی  مخالفت  دلیل 

حسین فرحبخش یادآور شد: این ادعا را دارم از 
سن کم هیچکس به اندازه من پیگیر منتقدان 
واسطه  به  ما  نسل  هیجانات  است.  نبوده 
منتقدان منتقل شد اما برخی حرف ها شبیه 
که از درون مردم بی خبر هستیم  این است 
در حالی که مردم هنوز با »سلطان قلب ها« 
خاطره دارند. سینما با کلمه غلط فیلم فارسی 
مورد حمله واقع شد. تبریزی افزود: فیلم های 
جمله  از  گروگان«  « و  »نیش«  و  »عقرب« 
فیلم هایی بود که قهرمان داشت اما همان زمان 
گر خانواده ای  هم به این فیلم ها حمله می شد. ا

« را می بیند شبیه خانواده ای  فیلم »مفت بر
است که می خواهد به شهربازی برود و سوار ترن 
هوایی شود اما برخی می خواهند این خانواده 
در اوج هیجان ویل دورانت بخواند اما هدف 
این فیلم سرگرمی است. احسان طهماسبی 
« در  منتقد و نویسنده نیز با بیان اینکه »مفت بر
حال و هوای خود فیلم خوبی است، اظهار کرد: 
معتقدم عادل تبریزی رویکردی دلسوزانه به 
سینما دارد و سینما برای او یک دغدغه است. 
« هم ادای دین به کسانی است که از  »مفت بر
غ از سطح آثارشان  ابتدای شکل گیری سینما فار

 » دغدغه این هنر را داشتند. کارگردان »مفت بر
توضیح داد: حرف منتقدان برای من مهم است 
اما خودم و سلیقه خودم را عوض نمی کنم. 
فیلم بد خودم را بسازم بهتر از این است که فیلم 
خوب دیگران را بسازم. برای من مهم است 
مردم را در سینماها ببینم. وی مردم را مهمترین 
دستاورد فیلمسازی اش دانست و با بیان اینکه 
دوست دارد با حامد بهداد یک فیلم اجتماعی 
بسازد، گفت: دوست دارم درباره فیلم هایم 
با مردم حرف بزنم و گاهی از آنها می پرسم که 
این فیلم خوب است که بروم و به تماشای آن 
بنشینم؟ طهماسبی نیز یادآور شد: دوست 
دارم به رغم همه حرف های عادل تبریزی، او به 
جنس سینمایی برگردد که خیلی دوستش دارد 
و دچار تغییر رویکرد شود. امیدوارم او فیلم هایی 
را بسازد که مهم است و دوست دارد. نفیسه 
ع کارگردان فیلم کوتاه »باغ وحش« نیز در  زار
گی های فیلمش  بخش بعدی برنامه درباره ویژ
اظهار کرد: تصویر اولیه از دختربچه ای داشتم 
که روبه روی قفس یک حیوان ایستاده و صدای 
دعوای والدینش را می شنود و این آغاز داستان 
بود. فکر دختربچه درباره اینکه من زیبا هستم 
یا نه نمودش در فیلم موی پلاستیکی است که 

بچه با خودش می کشد.
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 شبنم مقدمی موفق به کسب یک جایزه جهانی در رشته 
بهترین بازیگر مکمل زن از جشنواره »عشق« شد. این 
جشنواره با موضوع صلح و کمک به کودکان، هرساله در 
کشور آمریکا برگزار می شود. به گزارش ایرنا ، شبنم مقدمی که 
با فیلم »زنبورکارگر« به کارگردانی افشین صادقی در جشنواره 
بین المللی »عشق« حضور داشت، موفق شد جایزه بهترین 
بازیگر نقش مکمل زن را از این جشنواره از آن خودش کند. 
جشنواره بین المللی فیلم عشق در سال ۲۰۱۵ و با هدف معرفی 
فیلم های در زمینه صلح و کمک به کودکان جهان راه اندازی 
شده است. این جشنواره در ابتدا تنها از کشورهای انگلسی 
زبان متقاضی می پذیرفت، اما از سال ۲۰۲۲ با هدف صلح 
جهانی فیلم هایی از همه جهان را در رقابت خود شرکت 
می دهد. امسال هم از ایران در بخش آثار بلند سینمایی، سه 
« به کارگردانی افشین صادقی، »زنی با ارابه  فیلم »زنبور کارگر
چوبی« به کارگردانی خدادا جلالی و »آخرین تانگو با پری« 

به کارگردانی اشکان شاپوری، در این جشنواره جضور پیدا 
کردند که در نهایت فیلم صادقی موفق شد در دو رشته بهترین 
بازیگر مکل زن برای شبنم مقدمی و بهترین فیلمبردار برای 
گا برنده جایزه شود. فیلم »زنبور کارگر« محصول سال  روزبه را
۱۳۹۸ است که پس از سه سال موفق شد شهریورماه سال 
۱۴۰۲ روی پرده برود. در این فیلم مقدمی نقش زنی به نام 
الهام فروزنده را بازی می کند که برای شرکت در انتخابات 
مجلس نامزد شده شده است. او در آستانه شروع تبلغاتش 
با یک چالش بزرگ مواجه می شود. پسر او بر اثر یک درگیری، 
مردی را به قتل می رساند و او در صدد این برمی آید که از 
کنون موفق به کسب دو  پسرش رفع اتهام کند. مقدمی تا
غ بلورین از جشنواره فیلم فجر برای فیلم های »امروز«،  سیمر
»زاپاس« و»نفس« شده و جوایزی هم از انجمن منتقدان و 
نویسندگان سینمایی، جشن حافظ و جشن سینمای ایران 

از آن خود کرده است.

یک جایزه جهانی برای شبنم مقدمی

 احترام برومند:
  داوود رشیدی 

به آرزوی خود رسید
 احترام برومند، پس از تماشای نمایش 
»قضیه تفنگ چخوف« اظهارکرد که آرزوی 
هم نسلانش  و  رشیدی  داوود  زنده یاد 
بود.  گر  تماشا از  پر  سالن های  دیدن 
دور دوم اجرای نمایش »قضیه تفنگ 
چخوف« به نویسندگی احسان بدخشان 
و کارگردانی اشکان پیر دل زنده، همزمان 
با بزرگداشت داوود رشیدی، هنرمند فقید 
سینما، تئاتر و تلویزیون به احترام برومند، 
همسر این هنرمند تقدیم شد. برومند 
پس از تماشای این نمایش با اشاره به 
گران گفت: برای من بسیار  استقبال تماشا
با  اینقدر  که جوانان  لذت بخش است 
که  نمایش هایی  تماشای  به  اشتیاق 
تعدادشان هم در سطح شهر کم نیست، 
داوود  نسل  می کنم  فکر  می نشینند. 
رشیدی به آرزوی خود رسیده اند. وی 
افزود: داود و هم نسلانش در مصاحبه های 
که  آرزو صحبت می کردند  این  از  خود 
گر باشد. بارها  سالن های تئاتر پر از تماشا
از آقای نصیریان شنیده ام که در گذشته 
گر  برای هر اجرا به دنبال ۳۰ یا ۴۰ نفر تماشا
کنون این خیل عظیم دوستداران  بودند، ا
خوشحال کننده  خیلی  من  برای  تئاتر 
است. برومند ادامه داد: حس می کنم که 
داوود رشیدی در اینجا حاضر است و روح 
او این درخشش جوانان را درک می کند. 
و  تئاتر  هنرمندان  کوشش  با  امیدوارم 
تئاتر  همینطور  گران  تماشا شما  علاقه 
مملکت ما به بالندگی بیشتر برسد. وی 
تصریح کرد: به این باور دارم همان طور که 
تا به امروز با استقامت ادامه دادیم، از این 
پس نیز این مسیر پُر چالش را با قوت پیش 
برویم. در کلیپ شما یادآوری نمایش های 
قدیمی، مانند »در انتظار گودو« بود که 
توسط داوود رشیدی و پرویز صیاد حدود 
۵۵ سال پیش روی صحنه رفت، اجرایی 
داشت.  نسل  آن  جسارت  از  نشان  که 
امیدوارم که شما هنرمندان امروزی نیز 
با همان جسارت و شجاعت به فعالیت 
خود ادامه دهید و بر موانع غلبه کنید. 
نمایش »قضیه تفنگ چخوف« در دور 
، هرشب  دوم اجرای خود تا بیستم مهر
به جز شنبه ها ساعت ۱۹ در تئاتر هامون 
علاقه مندان  است.  مخاطبان  میزبان 
می توانند برای تهیه بلیت این نمایش به 

سایت تیوال مراجعه کنند.

  دونالد ترامپ در حالی که در صورت شروع دولت 
دوم احتمالی خود در سال ۲۰۲۵ رکورد بایدن را به عنوان 
مسن ترین فرد وارد شده به عنوان رئیس جمهور به 
کاخ سفید خواهد شکست، اما از منتشرکردن اسناد و 
مدارک پزشکی خود سرباز زده است. به گزارش ایسنا، 
۷۸ سال سن دارد  کنون  که هم ا ترامپ«،  »دونالد 
در صورتی که در انتخابات ریاست جمهوری نوامبر 
پیش رو برای دور دوم پیروز شود جای »جو بایدن«، 
رئیس جمهور دموکرات کنونی آمریکا در تبدیل شدن 
به پیرترین رئیس جمهور تاریخ ایالات متحده را خواهد 
گرفت و زمانی که دور دوم احتمالی اش نیز به پایان برسد 
۸۲ سال خواهد داشت. با این وجود ترامپ از زمانی که 
نخستین بار در ۲۰۱۵ به صحنه سیاست ایالات متحده 
وارد شد اسناد و مدارک پزشکی خود را علنی نساخته 
است. ترامپ در سال ۲۰۱۵ در پاسخ به یک درخواست 
از او برای شفاف سازی در مورد وضعیت سلامتش یک 
گرافی پزشک خود را ارائه کرد که در آن  نامه چهار پارا
ادعا شده بود: »او سالم ترین شخصی که تا کنون به 
ریاست جمهوری آمریکا انتخاب شده، است.« در کارزار 
مربوط به انتخابات ریاست جمهوری ۲۰۲۴ آمریکا مساله 
سن نقش مهمی را ایفا کرده است؛ نگرانی ها درباره 
سلامت جسمی و شناختی بایدن زمانی که او تصمیم 
به انصراف از نامزدی دموکرات ها برای انتخابات ۲۰۲۴ 
گرفت به اوج خود رسیده بود. هر چند انصراف بایدن از 

نامزدی برای ریاست جمهوری آمریکا بعد از فشارهای 
در  فاجعه بارش  عملکرد  به دلیل  او  هم حزبی های 
نخستین مناظره انتخاباتی با ترامپ صورت گرفت اما 
کنون تعداد معدودی از رهبران ارشد جمهوریخواهان  تا
این سوال را پرسیده اند که آیا ترامپ نیز با نزدیک شدن 

 . به سن ۸۰ سالگی قابلیت و کفایت لازم را دارد یا خیر
  داشتن کلسترول بالا

« گزارش داده »رانی جکسون«، که   »نیویورک تایمز
در ضمن ریاست جمهوری دونالد ترامپ به عنوان 
کرده در سال  کاخ سفید خدمت  پزشک مخصوص 
۲۰۱۸ معدود گزارشات را درباره وضعیت سلامتی این 
نامزد جمهوریخواهان ارائه کرده و گفته بود فشارخون 
و تصویربرداری از قلب او عادی نشان دادند. او اما از 
وجود مشکل بالابودن بیش از حد کلسترول ترامپ خبر 
داده و گفته بود که تنها ۰.۱ درجه تا چاقی مفرط فاصله 
کلسترول خون  گزارش جکسون، سطح  دارد. طبق 
ترامپ به رغم این حقیقت که او طبق گزارشات داروی 
مخصوص پایین آوردن کلسترول مصرف می کرده ۱۴۳ 
بوده است. متخصصان قلب و عروق فردی با سطح 
کلسترول ۱۴۳ را در معرض ریسک سکته یا حمله قلبی 
از  گزارش »ایندیپندنت« یکسال بعد  می دانند. به 
انتشار این گزارش وزن دونالد ترامپ از حدود ۱۰۸ کیلو 
به حدود ۱۱۰ کیلو رسید و او رسما با توجه به قدش مبتلا 
به چاقی مفرط شد. کلسترول او به ۱۲۲ تقلیل یافته بود 

اما همچنان بالا تر از سطح سالم بود. چند ماه بعد از آن 
در فصل بهار کاخ سفید ادعا کرد سطح کلسترول خون 
ترامپ به زیر ۱۰۰ کاهش پیدا کرده است. آخرین بیانیه 
رسمی موجود درباره سلامت ترامپ را دکتر »بروس 
آرونوالد«، پزشک شخصی جدیدش در یک نامه سه 
گرافی ارائه کرد. او اظهارکرد که وضعیت آزمایش  پارا
خون ترامپ »در محدوده عادی قرار دارد« و وضعیت 
سلامت او »عالی و استثنایی« است. هم چنین سلامت 
شناختی ترامپ می تواند نگرانی بیشتری نسبت به 
وضعیت جسمی او ایجاد کند. پدر دونالد ترامپ به 
آلزایمر مبتلا شده بود که این بیماری می تواند به دلیل 
سابقه ژنتیکی در ترامپ نیز بروز یابد. ترامپ قبل از این 
اعلام کرده بود که در آزمایشات شناختی »عالی نشان 
داده« و بارها به بایدن به دلیل گاف هایی که از او سر 
میزد و عملکرد شناختی او را زیر سوال می برد انتقاد 
وارد کرده بود. ترامپ بعد از آنکه در ماه ژوئیه هدف 
سوءقصد نافرجام قرار گرفته و از ناحیه گوش زخمی 
شد یک تصویربرداری سی تی اسکن انجام داده که هنوز 
نتایجش علنی نشده است. با این وجود این فقط نامزد 
جمهوریخواهان نیست که اطلاعاتی درباره سلامتش 
کامالا هریس«، رقیب دموکرات او  منتشر نکرده است. »
هم اطلاعات اولیه ای از وضعیت سلامت خود منتشر 
نکرده است. بایدن نیز مدعی شده که نگرانی ها درباره 

وضعیت سلامتش نابجا هستند

امتناع ترامپ از انتشار اسناد و مدارک معاینات پزشکی 

بیـــنالمـــلل
 

 

گــــزارش

کنش ایروان به اظهارنظر »علی اف« وا
 سخنگوی وزارت خارجه جمهوری ارمنستان به 
آذربایجان  جمهوری  رئیس جمهور  اخیر  اظهارات 
کنش نشان داد. به گزارش مهر به نقل  درباره ایروان وا
از آرمن پرس، آنی بدلیان، سخنگوی وزارت خارجه 
الهام  اظهارات  به  کنش  وا در  ارمنستان  جمهوری 
علی اف، رئیس جمهور جمهوری آذربایجان درباره آنچه 
تهدیدهای ایروان خوانده است، اظهارکرد که ایروان 
خصمانه ای  نیت  همسایگانش  از  هیچکدام  علیه 
کنش به اینکه از افزایش اظهارات  ندارد. بدلیان در وا
کو چه برداشتی دارد؟ گفت: ایروان بارها در  خصمانه با
کید کرده است که علیه هیچکدام  بالاترین سطوح تا
تمامیت  و  ندارد  خصمانه ای  نیت  همسایگانش  از 
ارضی تمام آنها را به رسمیت می شناسد و هیچ ادعا 
و مناقشه ارضی ندارد. وی همچنین بر تصمیم اخیر 
دادگاه قانون اساسی ارمنستان درباره پیروی مقررات 
کم بر فعالیت های مشترک کمیسون های مرزبندی  حا
کو از قانون اساسی ارمنستان، ادعاها درباره  ایروان و با
اینکه قانون اساسی این کشور حاوی ادعاهای ارضی 
علیه همسایگانش است را رد کرد. وی افزود: ارمنستان 
همچنین اعلام کرده که به رغم اینکه برخی از بخش های 
قلمروی این کشور توسط جمهوری آذربایجان اشغال 
شده است، هیچ تمایل یا دستور کاری درباره بازگرداندن 
 ، این نواحی از طریق نظامی ندارد زیرا مقررات مذکور
تمامی فرصت ها برای رسیدگی و حل و فصل صلح آمیز 
کره فراهم می کند. دیپلمات  مشکلات را از طریق مذا
، منشور  کرد: درباره تسلیحات نیز ارمنستانی اضافه 
سازمان ملل متحد برای هر کشوری حق دفاع از خود 
قائل می شود. ضمن اینکه، بر اساس قوانین بین المللی، 
همه کشورها باید از شهروندان شان محافظت کنند. 
ارمنستان تجهیزات و تسلیحات را صرفا برای دفاع 
از خود و تحقق مسئولیت محافظت از شهروندانش 
تهیه می کند. در عین حال، همانطور که رئیس جمهور 
جمهوری آذربایجان گفته، زرادخانه تسلیحات دفاعی 
آذربایجان به مراتب از ارمنستان بیشتر است. وی 
کنش به اینکه با توجه به اظهارات علی اف، آیا  در وا
جمهوری آذربایجان خود را برای درگیری با ارمنستان 
کردن جوابی برای این  مهیا می کند، تصریح کرد: پیدا
سوال مهم است زیرا این پاسخ به ارزیابی نگرانی هایی 
کمک می کند که ممکن است جمهوری  آذربایجان از آن 
کو  در کنفرانس آتی تغییر اقلیم سازمان ملل متحد در با
به عنوان بهانه برای تجاوز نظامی جدید علیه ارمنستان 
استفاده کند و مسئولیت پذیری سیاسی خود را بین 
سران خارجی ترویج دهد. وی اضافه کرد: ما معتقدیم 
که به جای لفاظی خصمانه، باید بر حل و فصل مساله 
کره بر سر سایر  ع وقت و مذا امضای پیمان صلح در اسر
موضوعات نه تنها به طور عملی بلکه ذیل شروط قانونی 

صلح تمرکز کنیم.

 سفیر روسیه در آمریکا:

  کمک های غرب به اوکراین راه به جایی نمی برد
کوتــــاه

 سفیر روسیه در آمریکا اظهارکرد که 
به رغم کمک های تسلیحاتی غرب به 
اوکراین، این کشور موفقیتی در میدان 
گزارش مهر به نقل از  نبرد ندارد. به 
تاس، »آناتولی آنتونوف« در بیانیه ای 
تسلیحاتی  کمک های  که  کرد  اعلام 
کشور  این  حال  به  اوکراین  به  غرب 
وسیه  ر سفیر  است.  بوده  بی فایده 
گفت: آزادسازی اوگلدار در جمهوری 
نیروهای  دست  به  دونتسک  خلق 
که تحویل  آن است  از  کی  وسی حا ر
تسلیحات غربی به اوکراین بی معنی 
است. آنتونوف افزود: مقامات دولت 
آمریکا از اظهارنظر در مورد آزادسازی 
اوگلدار خودداری می کنند، زیرا برای 
شکست  به  که  است  غیرممکن  آنها 
شکست  تحمیل  برای  خود  ح  طر

راهبردی به روسیه اعتراف کنند. سفیر 
کید کرد که آزادسازی اوگلدار  روسیه تا
ارائه  که  دلیلی بر این واقعیت است 
بی پایان تسلیحات به کی یف از جیب 
معنایی  آمریکایی  مالیات دهندگان 
ندارد. آنتونوف تصریح کرد که آمریکا 
همچنان به تحریک سران اوکراینی با 
هدف انجام اقدامات تحریک آمیز علیه 
وسیه ادامه خواهد داد. دیپلمات  ر
کرد: زمان آن فرا رسیده  کید  وس تا ر
که چنین  که آنها متوجه شوند  است 
تلاش هایی بیهوده بوده و تنها منجر 
به تلفات بیشتر خواهد شد. وی یادآور 
شد که در هر صورت خودروها و سایر 
دست  به  آمریکا  نظامی  تجهیزات 
توقیف  یا  منهدم  وسی  ر نیروهای 

می شوند.

  کرواسی برای هیات ناتو 
نیرو اعزام نمی کند

کرواسی از شرکت در اعزام نیرو به   رئیس جمهور 
فرماندهی ناتو برای تامین کمک های نظامی به کی یف 
گرب را به درگیری  امتناع کرده و می گوید: این رویه زا
مستقیم با مسکو وارد می کند. به گزارش ایسنا، کرواسی 
به عنوان یکی از جمهوری های استقلال یافته یوگسلاوی 
از ۲۰۰۹ به عضویت ناتو درآمده است. دولت جناح راستی 
این کشور برخلاف میل زوران میلانوویچ رئیس جمهور 
سوسیال دموکرات به اوکراین هلیکوپتر و تسلیحات 
ارسال کرده است. به نقل از شبکه خبری راشاتودی، 
میلانوویچ افزود: »از آنجایی که من رئیس جمهور و 
فرمانده ارتش هستم، سربازان، افسران و دیگر نهادهای 
تحت نظر ارتش در فعالیت هایی که می تواند کرواسی 
را وارد جنگ کند، شرکت نخواهند کرد.« وی از شرکت 
در حضور و اعزام نیروها به فرماندهی کمک امنیتی و 
آموزش ناتو برای اوکراین امتناع کرده که این ائتلاف 
برای هماهنگی کمک های نظامی به کی یف ایجاد کرده 
است. میلانوویچ از مدت ها پیش از سیاست ناتو برای 
تسلیح اوکراین برای مبارزه با روسیه انتقاد کرده است. او 
همچنین از رفتار اتحادیه اروپا با کشورهای عضوی مانند 
لهستان و مجارستان انتقاد و بروکسل را متهم کرد که با 

کرواسی مانند یک »کودک عقب مانده« رفتار می کند.
 

کاندیدای اپوزیسیون ونزوئلا در آرزوی 
ریاست جمهوری

که مدعی پیروزی  ونزوئلا  اپوزیسیون  کاندیدای   
کشور  این  در  اخیر  ریاست جمهوری  انتخابات  در 
است، گفت: مایلم ۱۰ ژانویه سال آتی میلادی به این 
کشور برگردم و به عنوان »رئیس جمهور منتخب« زمام 
گزارش ایسنا، »ادموندو  امور را به دست بگیرم.. به 
که در یک رویداد  کاندیدای اپوزیسیون  گونزالس« 
تجاری در مادرید، اسپانیا حضور داشت در نخستین 
سخنرانی عمومی خود پس از فرار از ونزوئلا مدعی شد 
که رئیس جمهور منتخب کشورش است و به صورت 
، وی  موقت در اسپانیاست. به نقل از خبرگزاری رویترز
به خبرنگاران مدعی شد: »می خواهم هر چه زودتر به 
ونزوئلا برگردم جایی که دموکراسی را برقرار کنم برای 
کاس برمی گردم.« اپوزیسیون  همین، ۱۰ ژوئیه به کارا
ونزوئلا مدعی است که در انتخابات ریاست جمهوری 
تقلب صورت گرفت که باعث شد تا نیکولاس مادورو بار 
دیگر رئیس جمهور شود و در واقع این گونزالس بود که 
پیروز شد. گونزالس ۹ سپتامبر ۲۰۲۴ درست یک هفته 
پس از آن به اسپانیا گریخت که مقام های ونزوئلایی 
حکم دستگیری او را صادر و وی را به توطئه و سایر جرایم 

متهم کردند.

 رادیو نمایش صاحب بخش کودک شد
 با حضور مدیر رادیو نمایش و هنرمندان اداره کل 
هنرهای نمایشی رادیو، از بخش کودک در شبکه رادیویی 
نمایش رونمایی شد. در ابتدای این مراسم، محسن 
کل هنرهای نمایشی و رادیو نمایش  سوهانی، مدیر 
ضمن خیرمقدم به هنرمندان، در خصوص رونمایی از 
بخش کودک جدول پخش شبکه رادیویی نمایش گفت: 
کودکان سرزمین مان  به نظرم ما در زمینه نمایش به 
کارکردهای  که یکی از مهمترین  بدهکار هستیم چرا
نمایش، آموزش و فرهنگ سازی برای کودکان است و 
بزرگترین آسیب های اجتماعی ما به این برمی گردد که 
آنطور که باید در این زمینه کار نشده است. وی ادامه 
کله شخصیتی از دوران کودکی با  داد: به گواه علم، شا
بازی ها و داستان های نمایشی شکل می گیرد؛ در واقع 
لایی های کودکانه شروع می شود چرا  این تحول از لا
که همه اینها به واسطه تصویری که برای کودک خلق 
کودکان را پرورش داده و  می کنند در آینده خلاقیت 
مسیر زندگی آنها را هموار می سازد. مدیر رادیو نمایش 
افزود: ما در دوران کودکی مان، شانس این را داشتیم که 
شنونده کارهای بسیار خوبی در قالب کتاب و نوار قصه 
باشیم و امیدوارم با راه اندازی بخش کودک در شبکه 
رادیویی نمایش بتوانیم این مهم را احیا کنیم. سوهانی 
کید کرد: به پیشنهاد آقای فریدون محرابی هنرمند  تأ
، سینما و تلویزیون قرار شد از این پس، بخش  رادیو، تئاتر
ثابتی برای کودکان در جدول پخش رادیو نمایش داشته 
باشیم تا والدین بدانند این ساعت پخش برای فرزندان 
آنهاست و می توانند در سه بخش صبحگاهی، عصرگاهی 
و شبانگاهی شنونده آن باشند و حتما با وجود هنرمندان 
خوب رادیو نمایش، اتفاق خوبی در این خصوص رقم 
خواهد خورد. در ادامه مجتبی کاظمی، عمو قصه گوی 
رادیو نمایش بیان داشت: من امروز به وجود همه شما 
عزیزان که به فکر چنین چیزی افتادید افتخار و تشکر 
می کنم که مرا در جمع خودتان پذیرفتید، همه تلاشمان 
این است که در این راه، مهارت بچه ها را در زندگی بالا 
ببریم. در ادامه فریدون محرابی طراح و کارگردان بخش 
کودک رادیو نمایش گفت: گفت وگویی داشتیم با دکتر 
محسن سوهانی تا شرایطی را فراهم کنیم که شنونده 
نمایش رادیویی باشند و از ایده عمو قصه شروع کردیم 
و این ایده توسط دکتر سوهانی بسط و گسترش یافت به 
نام نوار قصه و قرار شد تا قبل از مدرسه عمو قصه را برای 
بچه ها داشته باشیم که شامل قصه ها و داستان های 
کودکانه است. ما باید سلامت و صمیمیت  قدیمی و 
را مدنظر قرار داهیم و همراه با در نظرگرفتن ظرفیت، 
الان باید متناسب با ظرفیت بچه ها درام شنیداری و 
تصویرسازی کنیم و بچه ها تخیل کنند تا بتوانیم به خوبی 

محتوا را به بچه ها منتقل کنیم.

 عادل تبریزی:

« برای سرگرمی مردم ساخته شده است   »مفت بر


